

In This Issue
Calendar
Gunn
Gunn Athletics
PAUSD & PTAC
Community

Quick Links
Gunn HS Website



Fri, Jan 19

Senior Parents Network, 8:15 AM, Staff Lounge

Sat, Jan 20

TedXGunnHighSchool, 10 AM, Paly Haymarket Theater

Mon, Jan 22

Site Council, 4 PM, Staff Lounge

Thu, Jan 25

Blood Donation Drive, 8:30 AM, Library

Gunn Percussion Ensemble Concert, 7:30 PM, Rm V-9

Fri, Jan 26

Sophomore Parents Network, 8 AM, Staff Lounge

Mon, Jan 29

Gunn Chamber Orchestra & Wind Ensemble Concert, 7:30 PM, Paly PAC

Tue, Jan 30

Freshmen Parents Network, 6:30 PM, Library

Wed, Jan 31

Summer Opportunities, 7 PM, Library

Thu, Feb 1

Gunn Orchestra/JLS/Terman Concert, 7 PM, Paly PAC

Fri, Feb 2

Principal's Coffee, 8:30 AM, Staff Lounge

1月19日 星期五

12年级家长联络会议, 上午8点15分, 员工休息室

星期六, 1月20日

TedXGunnHighSchool, 上午10点, Paly Haymarket剧院

1月22日 星期一

理事会, 下午4点, 职员休息室

1月25日 星期四

献血活动, 8:30 AM, 图书馆

Gunn打击乐合奏音乐会, 晚上7:30, 室内V-9

1月26日 星期五,

10年级家长联络会议, 上午8点, 员工休息室

1月29日 星期一

Gunn Chamber Orchestra & Wind Ensemble音乐会, 7:30 PM, Paly PAC

1月30日 星期二

9年级家长联络会议, 6:30 PM, 图书馆

1月31日, 星期三

夏日假期的机会, 下午7点, 图书馆

2月1日 星期四

Gunn /JLS / Terman 乐队音乐会, 晚上7点, Paly PAC

星期五, 2月2日 校长咖啡, 上午8:30, 员工休息室

Gunn

Emily

Gunn Percussion Ensemble Concert

Thu, Jan 25, 7:30 PM, Rm V9

The percussionists from Concert Band, Symphonic Band, and Wind Ensemble will be joined by the JLS Middle School percussion ensemble for an exciting night celebrating the world of percussion. You don't want to miss this!

Gunn打击乐合奏音乐会

星期四, 1月25日, 7:30 PM, Rm V9

来自Concert Band, 交响乐团和钢琴乐队的打击乐演奏家将参加JLS中学打击乐合奏, 共同庆祝打击乐。你一定不想错过这个!

24 Proctors Needed for American Mathematics Competition (AMC) Exam

Wed, Feb 7, 8-10 AM, Gunn High School

If you can serve as one of 24 volunteer proctors for this exam from 8:00 to 10:00 AM on Wednesday, February 7th, please reply to nhesterman@pausd.org, including the name and grade of your student(s). Proctors assist teachers by distributing materials, counting and monitoring students, etc. Past proctors have enjoyed this activity in the Math Department very much. Note: See [Calendar](#) for alternate schedule. AMC test-takers (approx. 400 students) will start school at 8:25 AM; **all other students will start at 10:00 AM in Period B.**

美国数学竞赛 (AMC) 考试需要24名监护人

星期三, 2月7日上午8-10, Gunn

如果您可以在2月7日星期三的上午8:00到上午10:00期间担任24名志愿监考员之一, 请回复nhesterman@pausd.org, 包括学生的姓名和年级。监察员通过分发材料, 计算和监控学生等来协助教师。过去的监考人员非常喜欢数学部门的这项活动。注意: 请参阅[日历](#)查看备用时间表。AMC考生(约400名学生)将于上午8:25开始上课; 所有其他学生将在B Period,上午10点开始。

Now Accepting Applications!

Gunn Foundation: Need-Based Scholarships for the Class of 2018

Application deadline: Tue, Mar 6

The Gunn Foundation, launched in 1968, raises funds to provide need-based scholarships to Gunn High School seniors. Last year, we awarded \$78,000 in scholarships to 29 students, many of whom are first-generation college students who have overcome significant personal and financial challenges to pursue further education. Visit us at www.gunnfound.org to find out if your student is eligible for this need-based scholarship or to make a donation in support of our students. Contact Sunita Verma at tedbucklin@gmail.com with questions. The application is available at <http://gunnfound.org/application/>.

现在接受应用程序!

Gunn基金会: 2018年级基于需求的奖学金

申请截止日期: 三月六日星期二

Gunn基金会于1968年启动, 募集资金为Gunn高中的老年人提供需要的奖学金。去年, 我们向29名学生颁发了78,000美元的奖学金, 其中许多是第一代大学生, 他们已经克服了重大的个人和财务挑战, 需要继续深造。请访问我们的网站www.gunnfound.org, 了解您的学生是否有资格获得这种基础的奖学金, 或者支持我们的学生捐款。联系Sunita Verma tedbucklin@gmail.com提问。该应用程序可从<http://gunnfound.org/application/>获得。

T2 Katie Weiyan Wang

Gunn International Pot Luck

Thu, Apr 19, lunchtime

The annual Gunn International Pot Luck is Thursday, April 19th during an extended lunchtime. Any parent interested in either helping to organize the pot luck or lead a country table, please contact the Gunn PTSA. Last year the international menu included Chinese, Japanese, Mexican, Indian and American dishes, plus many more. The International Pot Luck is held during Gunn's International Week festivities from April 16-20 with the World Languages Department. In March Gunn Connections, there will be a sign-up list for those interested in bringing a dish. If you are interested, please contact: GunnPTSA@gmail.com.

Gunn的国际聚餐

星期四, 4月19号, 午饭时间

一年一度的Gunn国际聚餐将在4月19日的中午举行。所有愿意帮忙的家长们请联系Gunn PTSA。去年的菜单包括了中国, 日本, 墨西哥, 印度, 以及美国当地口味的各种菜品。国际聚餐的时间正好是Gunn的语言部门举办国际周的时间。在三月份的Gunn Connection中会有一份报名的名单, 有兴趣的家长们可以报名自己要提供何种食物。详情或者其他问题请联系GunnPTSA@gmail.com

SENIORS: Register for the 2018 Senior Picnic and Grad Night Party!

If you have not registered, now is the time! The Senior Picnic will be held at the Santa Cruz Beach Boardwalk. The Grad Night Party will be held at a location to remain undisclosed until you arrive at the venue. Attendance is optional, but we hope that all seniors will participate! Registration is available via an online site, but waiver forms MUST be completed, printed and signed by students and parents/guardians and sent to our treasurer to complete a valid reservation. In order to include all students who wish to attend these events, we offer scholarships. Please consider making a donation to assist with our fundraising efforts. Your generosity will ensure that all students who wish to attend the picnic and grad night parties may do so. Thank you in advance! [REGISTER now](#). Gunn PTSA Senior Grad Night Committee, gunn.seniorparty@gmail.com, Bin He, Nancy Smith, Elisa Yu

十二年级的学生们：为2018的senior野餐和毕业晚会报名吧！

如果你还没有为以上两样活动报名的话, 那么现在请赶紧去吧! 野餐活动将会在圣塔克鲁斯海滩旁边的木栈道举行。毕业晚会的具体地点我们暂时保密, 大家到达会场的时候就知道啦。都不是强制大家参加的活动, 但是我们还是希望每一位十二年级的同学都能来。报名可以在网上进行, 但是出游同意书是每一位学生和他们监护人必须要签名的。签完名的同意书要交给学校的出纳员来整理。为了能让所有的同学都参加活动, 我们将会提供奖学金。当然, 如果各个家庭也能捐献一点钱那是再好不过的了。您的慷慨捐赠将会帮助更多的同学们成功的参加这两项活动。在这里, 我们提前谢谢您! [REGISTER now](#) 请点击这个链接报名吧。Gunn PTSA毕业晚会委员会的邮箱以及联系人: gunn.seniorparty@gmail.com, Bin He, Nancy Smith, Elisa Yu

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Emily

TedXGunnHighSchool

Sat, Jan 20, 10 AM-4:30 PM, Palo Alto High Haymarket Theater, Free

Ten amazing speakers from all over the Bay Area will be featured at TEDxGunnHighSchool for a day of innovative and engaging talks, in the spirit of sharing ideas worth spreading. This year's event theme is "Crossroads," which encompasses a spectrum of engaging speakers, from Gunn students to the founder of LinkedIn. This event is free for anyone interested. Lunch will be provided at \$4 for those who pay online, \$7 on the day of the event. Additional food will be available for purchase at the event. Doors open at 9:15 AM, 45 minutes before the event starts. [Register here](#). Like our [Facebook page](#), and click [TedxGunnHighSchool](#) for more information on our speakers and event!

TedXGunnHighSchool

星期六, 1月20日上午10点 - 下午4点30分, *Palo Alto High Haymarket Theater, 免费*

来自整个海湾地区的十位精彩演讲者将在TEDxGunnHighSchool的特色讲话中进行为期一天的富有创意和吸引人的讲座, 本着分享值得传播的理念的精神。今年的活动主题是“十字路口”, 其中包括从Gunn学生到LinkedIn创始人的一系列有吸引力的演讲者。这个活动对任何有兴趣的人都是免费在线支付的午餐费用为4美元, 活动当天为7美元。额外的食物将在活动中提供。在活动开始前45分钟, 上午9:15开门。在[这里注册](#)。就像我们的[Facebook](#)页面, 点击[TedxGunnHighSchool](#)了解我们的演讲者和活动的更多信息!

Congratulations to Gunn's CIEE Global Navigator Scholars

Congratulations to the 18 Gunn students who have been accepted as CIEE Global Navigator Scholars. These students will study abroad this summer, and many of them have received scholarships. If you are interested in summer study abroad, with programs all over the world, but missed the December deadline, there is still time to apply and possibly receive financial assistance. Contact Sra. Liz Matchett (lmatchett@pausd.org) if you want more information.

恭喜Gunn的CIEE Global Navigator Scholars

恭喜已经被CIEE全球导航学者录取的18位Gunn学生。这些学生今年夏天将出国留学，其中不少获得奖学金。如果你对夏季出国留学有兴趣，可以参加世界各地的节目，但是错过了12月份的最后期限，还有时间申请，可能会得到经济援助。联系Sra. Liz Matchett (lmatchett@pausd.org) 如果你想了解更多信息。

Emily

Gunn Athletics (Gunn体育)

2018 Gunn Swimming and Diving Pre-Season Parent Meeting

Mon, Jan 22, 7:15 PM, Rm N105

We will be kicking off our 2018 Season with our Parent Meeting this coming Monday, January 22nd, from 7:15-8 PM in N105. We will be giving an overview and answering any questions you may have about our program and this coming season.

2018年Gunn游泳和潜水季节前家长会

星期一，1月22日，7:15 PM, Nm105

1月22日星期一下午7时15分至8时，我们将通过我们的家长会开始我们的2018赛季。我们将概述并回答有关我们的计划和即将到来的赛季的任何问题。

Support Our Gunn Athletes at Annual Juana Run

Sat, Feb 24, 8:30 AM, Barron Park neighborhood

8K, 5K, 1-mile, and Kids' races. Fast, flat courses through scenic Barron Park. Benefits Gunn High School Sports Boosters, Juana Briones PTA, and West Valley Track Club. Entry includes pancake breakfast and tech shirt.

Details and registration at www.juanarun.org.

支持我们的Gunn运动员在胡安娜年度运行

星期六，2月24日上午8:30，巴伦公园附近

8K, 5K, 1英里和儿童赛。快速，平坦的课程通过风景优美的巴伦公园。好处Gunn高中体育，Juana Briones PTA和西谷跑道俱乐部。入场包括煎饼早餐和技术衬衫。详情和注册www.juanarun.org。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Athlete Recognition

Gunn Sports Boosters would like to recognize the following athletes for Honorable Mention: **Natalie Hill** for girls soccer and **Evan Dray** for boys basketball. Great job and Go Titans.

来自上一个问题：

运动员提名

Gunn体育想要表扬以下运动员的出色表现：女孩足球**Natalie Hill**和男孩篮球**Evan Dray**。好样的 Go Titans!

Linda Fan

PAUSD & PTAC

NEW Palo Alto Unified School District Superintendent Search Survey--Deadline Extended

新帕洛阿尔托联合学区管理者搜索调查 - 截止日期延长

New deadline: Jan 26

新的截止日期：1月26日

If you haven't already shared input for the PAUSD Superintendent search, the deadline for the [Community Engagement Survey](#) has been extended until January 26th. Responses and comments will go directly to search firm, Hazard, Young, Attea & Associates.

如果您还没有分享PAUSD监管人员的意见，那么社区参与调查的截止日期已经延长至1月26日。回应和评论将直接发送给搜索公司Hazard, Young, Attea & Associates。

Special Education Workshop: The ABCs of the IEP

特殊教育工作坊：IEP的ABCs

Tue, Jan 30, 10 AM-12 PM, Sobrato Center, 350 Twin Dolphin Dr, Redwood City
星期二, 1月30日上午10点 - 12点, Sobrato中心, 350 Twin Dolphin Dr, 红木城

Do you have questions about your child's IEP? Would you like to know how to advocate for your child's special education rights? Ms. Karis Daggs, an attorney with OCRA (Office of Clients' Rights Advocacy) will be our speaker. Hosted by Opening Doors PTA, the Palo Alto CAC for Special Education and PTAC. Cantonese and Mandarin translation available. Register at <http://bit.ly/2D2ame8>. For questions or to carpool, contact paloaltocac@gmail.com.

你有关于你孩子的IEP的问题吗?你想知道如何提倡你的孩子的特殊教育权利? OCRA(客户权利倡导办公室)律师Karis Daggs女士将成为我们的演讲嘉宾。由Opening Doors PTA, 特殊教育帕洛阿尔托CAC和PTAC主办。可用粤语和普通话翻译。在<http://bit.ly/2D2ame8>注册。对于问题或拼车, 请联系paloaltocac@gmail.com。

Emily

****NEW** The Smart Talk: Internet Safety**

Tue, Feb 6, 6 PM refreshments, 6:30 PM program, Gunderson High School, 622 Gaundabert Lane, San Jose
What you hope your kids (elementary, middle, and high) are doing online isn't always what they're actually doing. Join us to learn how you can use The Smart Talk to get on the same page with your kids and establish an open conversation about digital safety. [More info here](#). FREE. Sponsors include National PTA, State PTA, and Sixth District PTA. RSVPs (appreciated but not required): wendyghose@yahoo.com.

****新**智能对话: 互联网安全**

星期二, 2月6日下午6点茶歇, 6:30 PM节目, Gunderson High School, 622 Gaundabert Lane, San Jose
你希望你的孩子(小学, 中学和高中)在网上做什么并不总是他们在做什么。加入我们, 了解如何使用智能对话与您的孩子进入同一页面, 并就数字安全建立公开的对话。[更多信息在这里](#)。免费。赞助商包括国家PTA, 州PTA和第六区PTA。RSVPs(赞赏但不是必需的): wendyghose@yahoo.com。

How Does Sugar Affect Your Health and What You Can Do About It

Wed, Feb 7, 6:30-8:30 PM, SDC Rm, District Office, 25 Churchill Ave

Join us for an educational night on sugar. Learn how sugar came to be ubiquitous in everything we eat, and became a number one health issue due to its harmful effects on the human body. As parents, you will also get some great tips on how to combat sugar in your household and diet, and reintroduce great nutrition to your kids. Patricia Caldera, Ph.D will be presenting on behalf of the Hypoglycemia Support Foundation and Dr Lustig education program dedicated to changing our views of processed food with the purpose of ending food related illnesses and promote good health. We encourage parents to bring their children.

糖是如何影响你的健康, 你又可以做些什么

星期三, 2月7日, 6:30-8:30 PM, SDC室, District Office, 25 Churchill Ave

加入我们的糖教育之夜。了解糖是如何在我们所吃的一切中无处不在, 由于对人体有害的影响而成为头号健康问题。作为家长, 您还可以获得一些关于如何防止家中糖分和饮食的重要提示, 并为您的孩子重新提供良好的营养。Patricia Caldera博士将代表低血糖支持基金会和Lustig博士教育计划, 致力于改变我们对加工食品的看法, 目的是结束与食物有关的疾病并促进身体健康。我们鼓励家长带孩子来参加。

Emily

Community

AAR Needs Mentors for 2018-19!

[Advanced Authentic Research \(AAR\)](#) gives high school students in grades 10-12 the opportunity to explore and conduct [original research](#) in a topic of their choosing in a supportive, personalized environment. The individualized support and content expertise that our volunteer mentors provide helps make this possible. As students prepare to register for the 2018-19 academic year, we need your continued support in recruiting a strong pipeline of volunteer mentors. We need mentors in a wide array of topics, such as STEAM, Humanities, Business, and Social Science. Would you or someone you know be willing to devote a few hours per month mentoring one or two AAR students? See outline of [mentor expectations](#). Sign up [here](#) to become a mentor.

社区

AAR需要2018-19年度的导师!

[高级真实研究 \(AAR\)](#) 为10-12年级的高中学生提供了在一个支持性的个性化环境中探索和进行[原创性研究](#)的机会。我们的志愿者导师提供的个性化支持和内容专业知识有助于实现这一点。当学生准备注册2018-19学年的时候

，我们需要你继续支持招募一大批志愿导师。我们需要导师广泛的话题，如STEAM，人文，商业和社会科学。你或你认识的某个人每月愿意花几个小时来指导一到两名AAR学生？见导师[期望大纲](#)。[注册](#)成为导师。

Classes for Middle and High School Students

Saturdays, Jan 20-Apr 28, Gunn High School

Outstanding high school students are teaching classes to raise funds for the Ravenswood City School District in East Palo Alto. For the sixth session, Silicon Valley Youth is offering classes in Debate, Advanced Mathcounts, Intro to JAVA, Website Design, and iOS App Development classes on Saturdays at Gunn High School. Sign up starting now online at <http://siliconvalleyyouth.com/classes/>. Contact: svyouth1@gmail.com.

中学生课堂

星期六，1月20日 - 4月28日，Gunn高中

杰出的高中生正在为东帕洛阿尔托的拉文斯伍德市学区筹集资金而教课。在第六届会议上，硅谷青年学校每周六在Gunn高中举办Debate, Advanced Mathcounts, JAVA简介, 网站设计和iOS App开发课程。立即从<http://siliconvalleyyouth.com/classes/>在线注册。联系人：svyouth1@gmail.com。

Emily

Auditions for iSing's 2018-19 Season

Auditions: Jan 20

iSing, a local nonprofit girl choir will be holding auditions for new singers on January 20th; and we'll be scheduling additional audition days for new singers in the coming months. We are particularly interested in hearing girls who will be entering 1st-4th grade in Fall 2018. We are also happy to hear girls in 5th grade and above, who can sight-read music and who are devoted to singing. Please let your friends know! Feel free to forward this [link to the audition page](#) on the iSing website on to any friends who may be interested. For more information visit iSingSV.com or contact info@isingsv.com.

iSing 2018-19赛季试演

试镜：1月20日

1月20日，当地一家非营利性女声合唱团iSing将为新歌手进行试镜。我们将在未来几个月为新歌手安排额外的试镜日。我们特别感兴趣的是将会在2018年秋季进入1-4年级的女生。我们也很高兴听到五年级以上的女生，他们可以观看音乐，也可以唱歌。请让你的朋友知道！请随时将此[链接](#)转发到iSing网站上的试听页面，以便任何可能感兴趣的朋友。欲了解更多信息，请访问iSingSV.com或联系info@isingsv.com。

Parents Place Summer Camp Fair: Preschool/Elementary to High School Families

Sun, Jan 28, 10 AM-12:30 PM, Parents Place, 200 Channing Ave, Palo Alto

It's already time to start planning a great summer for your kids! The Parents Place Summer Camp Fair is a unique opportunity to engage with more than 20 summer camps, located on the Peninsula and beyond. This event connects you with multiple regional and independent summer camps, including sleepaway camps and special needs camps, in one convenient location. Make a personal connection with camp staff, explore the variety of flexible options, and discover how to maximize your child's summer camp experience. Fee \$5 per family. Summer Camp Panel Discussion before the Fair is from 9-10 AM. Moderated by Parents Place Director Karen Friedland-Brown, camp directors will discuss "Solving the Summer Camp Dilemma: How to schedule your child's summer and find the best fit for your family." Fee \$15 (includes admission to fair). [Register here](#).

家长地方夏令营：幼儿园/小学到高中家庭

Sun, Jan 28, 10 AM-12:30 PM, Parents Place, 200 Channing Ave, Palo Alto

现在已经是开始为你的孩子策划一个美好的夏天的时候了！家长地点夏令营是一个独特的机会，与二十多个位于半岛及其以外的夏令营接触。这个活动将您连接到多个地区性和独立的夏令营，包括在一个便利的地点，包括公共安全营和特殊需要的营地。与营地员工建立个人联系，探索各种灵活的选择，并发现如何最大限度地提高孩子的夏令营体验。每个家庭收费5美元。夏令营小组讨论会在上午9时至10时举行。由家长座谈主任Karen Friedland-Brown主持，难民营董事们将讨论“解决夏令营困境：如何安排孩子的暑假，并找到适合自己的。”手续费\$ 15（包括入场费）。[在这里注册](#)。

Pow

Stanford University & City of Palo Alto Comp Growth

There is a significant project from Stanford University that will be coming upon PAUSD that may require your attention -- Stanford University's growth and expansion proposal and its impact within our city and school district. Stanford plans to add more academic and support facilities, housing units, childcare center and facilities to its camp, adding approx. 9,000 people to our area. Your comments regarding the significant environmental effects of this project and the adequacy of the Draft EIR are welcome. The public review period for this Draft EIR ends on Feb 2, 2018. Click here for [links to Draft EIR](#).

斯坦福大学& Palo Alto City Comp 成长

斯坦福会有一个很重要的项目，这将在PAUSD即将到来，可能需要你的关注——斯坦福大学的扩建和扩张的建议和它对我们城市和学区的影响。斯坦福计划在校园增加更多的学术和支持设施，住房单位，托儿所和其他设施，为我们的地区增加大概9000人。你的环境影响的观点对这个项目非常重要，欢迎您给Draft EIR提提意见。公众对Draft EIR审查期间将会在二月二号截至。点击[links to Draft EIR](#)。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Silicon Valley Boychoir Auditions

Thu, Jan 18 and Fri, Jan 19, by appointment, 600 Homer Ave, Palo Alto

Auditions for the January semester will be held at the choir's rehearsal location near downtown Palo Alto (600 Homer Ave). Open to 2nd-5th grade boys. High school and middle school boys with choral experience may audition for upper levels. SVB provides a personalized approach to teaching singing, music theory, and sight-reading, while providing flexible scheduling for busy families. In addition to their own winter and spring concerts, SVB performs for local events including appearances with Stanford University Symphonic Chorus and Orchestra, West Bay Opera, Schola Cantorum of Mountain View, and singing the national anthem at sporting events. Email info@svboychoir.org or visit <http://svboychoir.org>.

从前面的问题：

硅谷Boychoir面试

星期四, 1/18和星期五, 1/19, 需预约, 600 Homer Ave, Palo Alto

一月份的面试会在Palo Alto的市中心举行(600 Homer Ave)。二到五年级的男孩子们。高中生和初中生有过合唱的经历可以去面试更高的等级。SVB提供了一个个性化的方法来教授歌唱，音乐理论和实力，同时为忙碌的家庭提供灵活的时间安排。除了自己的冬季和春季音乐会之外，SVB还会在当地的活动中进行演出，包括Stanford University Symphonic Chorus and Orchestra, West Bay Opera, Schola Cantorum of Mountain View, 在体育活动演唱国歌。Emailinfo@svboychoir.org或参考<http://svboychoir.org>。

T10

Annual Rotary High School Speech Contest

Wed, Jan 24, 7 PM, Palo Alto City Council Chambers

Top prize after several levels of competition is \$1550. 2017-18 Each speech must be between 4-5 minutes, original student work, and incorporate the annual Rotary theme ("Rotary Making a Difference"), and one of the Rotary mantras: Is it the TRUTH?, Is it FAIR to all concerned?, Will it build GOODWILL and better FRIENDSHIPS?, Will it be BENEFICIAL to all concerned? Questions and registration?

Contact Annette_G@att.net or see <http://www.rotarypaloalto.org/YouthSpeechContest.cfm>.

Ongoing Stanford University Brain Study on Executive Function Skills

Ongoing

Looking for children ages 7 and up with a diagnosis of ADHD or with no diagnoses to participate in a study exploring changes in brain function in response to a novel neurofeedback training. Participation involves 6 sessions of neurofeedback training and 2 sessions of behavioral assessments. Contact Lindsay Chromik at lchromik@stanford.edu or (650) 724-2939 for more information or to enroll. For general information regarding participant rights, contact 1 (866) 680-2906.

For older Community announcements, see [Recent Issues of the Gunn Connection](#).

年度轮回高中演讲比赛

星期三, 1月24日晚上7点, 帕洛阿尔托市议会分庭

2017-18每个演讲必须在4-5分钟之间，原创的学生作品，并且包括一年一度的轮回主题（“轮回有所作为”）和一个旋转咒语：这是真理吗？对所有有关方面都是公平的吗？是否会建立良好的信誉和友谊？是否对所有有关方面都有好处？问题和注册？联系Annette_G@att.net或查看<http://www.rotarypaloalto.org/YouthSpeechContest.cfm>。

正在进行斯坦福大学行政职能技能大脑研究

正在进行中

寻找7岁以上的儿童诊断为ADHD或无诊断参与研究探索脑功能变化的研究，以应对新的神经反馈训练。参与6次神经反馈训练和2次行为评估。请联系Lindsay Chromik (lchromik@stanford.edu或(650) 724-2939) 了解更多信息或报名。有关参与者权利的一般信息，请联系1 (866) 680-2906。

对于较早的社区公告，请参阅最近的Gunn连接问题。